
PREDSEDSTVO OK SZDL PODPRLO
ORGANIZACIJO DNEVA PLANINCEV NA JANČAH

Potrebujemo sredstva in
ideje

Z majhno vestjo smo vas že seznanili, da je organizacijo letošnjega
dvajsetega dne slovenskih planincev Planinska zveza Slovenije za-
upala naši občini in planinsketnu društvu Špik, ki letos zaokrožuje 10
let dela.

V ponedeljek, 1. februarja; je
o tej odgovorni nalogi razpravljalo
tudi predsedstvo OK SZDL.

Z vsebino zaupane naloge in z na-
črtom za organizacijo je predsed-
stvo podrobno seznanil Vili Go-
lob, predsednik organizacijskega
odbora 20. dneva planincev. Čla-
ni predsedstva so nalogo ocenili
za zelo odgovorno in zahtevno, in
je kot take ni mogoče prepustiti le
organizacijskemu odboru in dru-
štvu Špik. V nalogo se moramo
vključiti v največji možni meri vsi
dejavniki v občini. Potrebno je
pridobiti več naših delovnih orga-
nizacij, da bodo organizacijo dne-
va materialno podprli, v organiza-
cijskem odboru pa naj še podrob-
neje določijo naloge in s potreba-
mi seznanijo posamezne organiza-
cije ali predsedstvo OK SZDL.

Ob zaključku redakcije za to
številko sem Vilija Goloba za-
prosil, naj mi da kratko infonna-

cijo, kako tečejo priprave in kaj
ta čas v organizacijskem odboru
najbolj potrebujejo. Takole je
odgovoril:

»V začetku novembra smo izve-
deli, da nas je izvršni odbor Pla-
ninske zveze Slovenije izbral za
organizatorja Dncva slovenskih
planincev. Ponosni smo bili,
a hkrati zaskrbljeni. Ne bo lahko
pripraviti dobro srečanje, pose-
bej, ker bodo naše delo lahko pri-
merjali z dosedanjimi devetnajsti-
mi dnevi planincev, ki so jih pri-
pravljali izkušenejši od nas. Usta-
novili smo iniciativni odbor in za-
čeli delati. Najprej smo se odloči-
li, da mora imeti naš dan rekord-
no udeležbo, saj je prvi na območ-
ju ljubljanske regije. Dogovorili
smo se, da bo do konca februarja
pripravljen propagandni material.
Na občnem zboru je bil imenovan
organizacijski odbor, katerega je-
dro tvori iniciativni odbor. Hude
skrbi nam povzročajo visoki orga-

nizacijski stroški. Poslali smo
prošnje vsem delovnim organiza-
cijam v naši občini, vendar se jih
je do sedaj odzvalo le sedem. Ob
takem odzivu naših delovnih or-
ganizacij bomo morali pomoč
iskati drugje, za tak način pa se

Vili Golob, predsednik organiza-
cijskega odbora

neradi odločamo, saj so vsi dose-
danji organizatorji uspeli pripra-
vili prireditev s pomočjo domačih
kolektivov. Delo mora teči, tega
se zavedamo in zato nadaljujemo.

Grafična podoba srečanja je izde-
lana. Propagandni material pa
mora biti pripravljen do srede
marca, saj se bomo prvič predsta-
vili že na sejmu Alpe Adria. Prav
za to predstavitev potrebujemo
tudi vašo pomoč. S pomočjo di-
apozitivov nameravamo predsta-
viti našo občino, dejavnost pla-
nincev tega območja in kraj prire-
ditve. Prosimo vse, ki imate di-
apozitive s takšno vsebino, da
nam jih posodite za prikaz na tej
prireditvi. Najbolj primeren pa-
noramski posnetek pa želimo
uporabiti za izdelavo spominske
razglednice. Avtor tega posnetka
bo seveda primerno nagrajen. Za-
gotavljamo vsem, ki nam bodo na
la način pomagali, da jim bomo
posnetke vrnili. Poleg predstavi-
tve na Alpe Adrii bomo pripravili
še več podobnih na raznih šport-
no-rekreativnih in turističnih sre-
čanjih. Nekaj dela je že za nami,
vendar glavno šele prihaja. Ob
tem vabimo vse, ki imate kakrš-
nokoli zamisel, kako popestriti
našo prireditev, da se nam ogiasi-
te. Veseli bomo vsakega predloga,
še bolj pa bi bili veseli neposred-
nega sodelovanja. Želimo, da bi
bil 20. dan slovenskih planincev
praznik za vse občane in njegova
izvedba vsem v ponos.

Vaše predloge in nasvete pa tu-
di diapozhive sprejemam v imenu
organizacijskega odbora v fotoko-
pirnici občine Ljubljana Moste-
Polje na Proletarski 1. Naše delo
teče, vendar bo z vašo pomočjo
teklo hitreje in bolje.«

S. G.


